
   
Artikel 43 Vraag: Vragen inzake brief aan de raad betreft 
Minihaven en overige vragen betreft speeltuin 
Schutterspark 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Brunssum 
Postbus 250 
6440 AG BRUNSSUM 
 
Brunssum, 14 april 2025 
 
Betreft: Schriftelijke vragen van Partij VVD inzake Brief aan de raad betreft Minihaven en overige 
vragen betreft speeltuin Schutterspark 
 
Geacht college, 
 
Afgelopen week bereikte ons de brief aan de raad waarin een stagnerend proces van het herstel van 
de Minihaven de boventoon voert. 

1. Is het College van deze brief op de hoogte? 
2. Is het College het met ons eens dat het Schutterspark een belangrijke sociaal- 

maatschappelijke functie vervult voor onze inwoners en kinderen en dat dit deze te allen 
tijde veilig en toegankelijk moet zijn voor iedereen?  

3. Is het College het met ons eens dat zowel de speeltuin alsook de Minihaven zo snel als 
mogelijk geopend dienen te zijn? 

 
Vorig jaar is de Minihaven afgebrand en is er een “herstel- operatie” gestart. Beoogd werd dat de 
Mini-haven zo snel mogelijk (uiterlijk met Pasen) heropend zou zijn. Tevens werd toegezegd dat de 
speeltuin in het Schutterspark weer watervrij en veilig toegankelijk zou zijn.  
Volgende week is het Pasen en wij constateren dat beide doelstellingen nog niet zijn gerealiseerd. 
bereikt zijn, daarom verzoeken wij het College om opheldering.  

4. Kan het College uitleggen welk proces sinds de brand in gang is gezet en welke obstakels er 
zijn geweest, aangezien de Minihaven nog niet geopend is?  

5. Is er overeenstemming bereikt met de betrokken partijen betreft de diverse opties en 
vervolgfase? en wat is het ruimtelijke kader in deze? 

6. Wie is het bevoegd gezag van de Minihaven en dit dossier? 
7. Welke varianten zijn er voorgelegd en welke overwegingen lagen ten grondslag aan de 

gemaakte keuzes?  
8. Waar zit het oponthoud met betrekking tot de tijdelijke voorziening waarover, volgens de 

ontvangen brief geen overeenstemming zou zijn?  
9. Heeft Arcadis de drie varianten getoetst en wat was hun conclusie?  
10. Wie is de gespecialiseerde aannemer voor de container oplossing en hoe ziet de 

kostenbegroting van deze aannemer er uit? 
11. Hoe verhoudt zich een dergelijke kostenbegroting zich tot de aanbestedingsregels van onze 

gemeente.? 
12. Kan het College toelichten welk proces is doorlopen en waar de obstakels zich bevinden?  
13. Met wie is er tot nu toe gesproken en contact opgenomen betreffende deze herstel 

operatie? en wat is er in deze gesprekken aangegeven?   
14. Daarnaast is er vorig jaar ook een crowdfunding opgezet ten behoeve van de Minihaven; 

heeft deze actie op enige wijze bijgedragen aan de heropbouw van de Mini-haven?  



   
15. Binnen welke termijn kunnen we verwachten dat de speeltuin in het Schutterspark en de 

Mini-haven weer veilig toegankelijk en geopend zullen zijn voor onze inwoners?  
Tot slot; 

16. Gezien de belangrijke maatschappelijke functie van het Schutterspark, zouden wij het zeer 
op prijs stellen indien het College ons versneld van een reactie kan voorzien. 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Giovanna Di Palma 

Dionne van Oppen 

Tim Theunissen 

Frank Joosten 

VVD Brunssum 


